

30 JUIN 2025

Yaoundé, le _____

COMMUNIQUE

N° 1852 -25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf

Portant publication des résultats définitifs aux tests de recrutement de certains cadres au sein de la Société Aéroports du Cameroun, objet des avis d'appels à candidature N°0333,0334,0350,0351 et 1226-25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf des 12,14 février et 28 avril 2025.

Les candidats dont les noms suivent sont déclarés définitivement admis aux tests de recrutement d'un Gestionnaire de la Communication, d'un Ingénieur de Maintenance Spécialité Génie Mécanique ou Industriel, de Topographe, Gestionnaire Commercial et Dessinateur Projeteur au sein de la Société Aéroports du Cameroun S.A.

Il s'agit de:

N°	NOMS ET PRÉNOMS	POSTES A POURVOIR	DIRECTIONS
1	M. DJARMAILA Grégoire	Gestionnaire de la Communication	Département de la Communication, de la Documentation et de la Traduction
2	M. NGOH ABADA Clément	Ingénieur de Maintenance Spécialité Génie Mécanique ou Industriel	Direction de la Maintenance
3	M. NANG Georges Marvin	Topographe	Direction Générale-Pool du Système d'Information Géographique
4	M. NGUEDJUI Michael Frank	Dessinateur Projeteur	
5	Mme KOUO BETOTE AKWA Rose	Cadre Commercial	Direction de l'Exploitation-Sous-Direction Immobilière et Commerciale

Les intéressés sont invités à se présenter dès diffusion du présent communiqué, à la Direction des Ressources Humaines de ADC S.A. sise à Yaoundé- Nsimalen.

N.B : LARGE DIFFUSION./-

LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Ouona Assoumou



Aéroports Du Cameroun
DIRECTORATE GENERAL

HUMAN RESSOURCES DEPARTMENT

Yaounde, the **30 JUN 2025**

PRESS RELEASE

E - - 1852

N° -25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/DG.DT

Publication of the final results of the recruitment notices No 0333, 0334, 0350, 0351 and 1226-25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf February 12, 14 and April 28, 2025 for certain executive positions at Cameroon Airports Plc.

The following candidates are definitively admitted to the recruitment tests for a Communications Manager, a mechanical maintenance engineer or Industrial Engineering, a Cartographer, an Executive Manager and a Design Architect at Cameroon Airports Plc.

N°	NAMES AND SURNAMES	JOB TITLE	DEPARTMENTS
1	M. DJARMAILA Grégoire	Communications Manager	Department of Communication, Documentation and Translation
2	M. NGOH ABADA Clément	Maintenance Engineer Specialised in Mechanical or Industrial Engineering	Maintenance Department
3	M. NANG Georges Marvin	Topographer	Directorate General - Pool for the Geographic Information System
4	M. NGUEDJUI Michael Frank	Project Designer	
5	Mme KOOU BETOTE AKWA Rose	Sales Executive	Operations Department – Real Estate and Sales Sub-Department

The candidates concerned are invited, as soon as this Press release is issued, to report to the Human Resources Department of ADC S.A. headquartered in Yaounde-Nsimalen.

NOTE : SPREAD WIDELY./-

THE GENERAL MANAGER,

